
De behoe e in Borne is dus 
duidelijk aanwezig om sa-
men als fietsmaatjes te   
kunnen fietsen op onze 
duofietsen.                         
Onze fietsmaatjes hebben al 
vele fietstochten gemaakt 
door het Twentse land. De 
enthousiaste reac es van 
zowel de gasten als de   
fietsvrijwilligers zijn zeer 
posi ef. We kunnen dus 
spreken van een mooie en 
goede start en dat ons 
mo o staat als een huis: 
‘Fietsmaatjes Borne 
maakt mensen blij!’   

Als je terugblikt op vorig jaar 
dan is 2022 een zeer belang-
rijk jaar geweest. Na de offi-
ciële start van de S ch ng 
Fietsmaatjes Borne op 14 
september 2021 zijn we druk 
bezig geweest om sponsoren 
en donateurs te werven. 
Door de mooie opbrengst 
van onze sponsoren en    
donateurs hebben wij onze 
eerste twee nieuwe 
duofietsen kunnen           
aanschaffen.  

Op 20 april 2022 konden we 
de twee nieuwe duofietsen 
presenteren. De fietsen zijn 
toen inwijd met een     
proefrondje, onder meer 
met de burgemeester als 
gast. Tevens hebben we een 
mooie stalling voor de 
duofietsen in het centrum 
van Borne in gebruik kunnen 
nemen en dichtbij de stalling 
de sleutelservice met Albert 
Heijn supermarkt kunnen 
regelen.  

De organisa e hee  zich ook 
goed verder ontwikkeld in 
2022 met een lokaal team van 
12 personen (bestuur 6      
vrijwilligers en de                
coördinatoren Gast &      
Fietsvrijwilligers, coördinator 
Technisch fietsbeheer en 2 
technische fiets beheerders). 
Er hee  ook een sterke groei 
van het aantal gasten     
plaatsgevonden van circa 8 
gasten in begin 2022 naar 63 
gasten per eind december! 
Gelukkig groeide ook het  
aantal vrijwilligers van circa 
15 personen in begin 2022 
naar circa 72 (waarvan circa 
62 fietsvrijwilligers).  
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De duofietsen zijn mede mogelijk gemaakt door: 



Een kleine opsomming van wat er uit de evalua e is 
gekomen: 

· Fietsmaatjes is voor mij: sociaal contact/samen/buiten zijn/plezier hebben met elkaar. 
· Hoe is de toegankelijkheid: Jullie zijn hier heel posi ef over waarbij vooral de service 
 en vriendelijkheid van AH wordt geprezen.  
· Hoe bevalt de duofiets: De technische staat wordt over het algemeen als goed         
 ervaren. Er wordt aangegeven dat het verstellen van de stoel soms zwaar gaat. 
· Hoe ervaar je de communica e: De communica e wordt als goed ervaren.               
 Aandachtspunten die jullie noemen zijn de frequen e van nieuwsberichten en de 
 actualiteit van de website.   

Aan de punten wordt op dit moment al goed gewerkt. Zo doet de technische team elke week 
onderhoud aan de fietsen en zijn ze goed aan het kijken welke punten er mee genomen     
worden voor verbetering bij aanschaf van eventueel een derde fiets. 

De coördinatoren hebben een belronde gedaan waarbij we geïnventariseerd hebben hoe vaak 
men wil gaan fietsen in 2023 en hoe het gaat met iedereen. Ook zijn de coördinatoren druk 
bezig met het verzorgen van kortere lijnen in de communica e tussen het lokale team en de 
fietsmaatjes. Dit betekent dat binnenkort elke vrijwilliger en gast een vaste coördinator krijgt 
als eerste aanspreekpunt.  

Verder gaan we de website regelma g actualiseren en gaan we 2 á 3 keer per jaar een  
nieuwsbrief verzenden.   

Bindingsevenement 
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Het tweede deel van de middag was voor onze fietsmaatjes. Het verbinden van gasten en             
vrijwilligers was het uitgangspunt van deze middag. Het was een geslaagde middag en het 
was een mooi gezicht om de gasten en vrijwilligers samen aan de tafel te zien genieten van 
een lekkere high tea..Ondertussen kon iedereen zien op de infoborden langs de kant wat er 
uit de evalua e met de fietsvrijwilligers was gekomen. Blijf met ons meedenken en zaken 
doorgeven die anders kunnen, beter kunnen of juist goed gaan.     

Bedankt voor de geslaagde middag!      

Deze middag is mogelijk gemaakt door een bijdrage vanuit het 
Menzisfonds 

 

Als Lokaal Team kijken we met heel veel plezier terug op de feestelijke bijeenkomst van   
zondag 15 januari 2023 in het Kulturhus. We vonden het heel gezellig maar zeker ook nu g!  

Het eerste deel van de bijeenkomst was samen met de fietsvrijwilligers. Samen met de     
vrijwilligers hebben we geëvalueerd hoe het afgelopen fietsjaar is geweest. Onder genot van 
een soepje en een broodje zijn we begonnen aan de evalua e met uitgangspunt:                 -   
‘wat gaat er goed en waar kunnen we in verbeteren.’ 
Aan de hand van een aantal vragen, hebben we een 
posi ef resultaat gekregen. We zijn ook blij met de  
opmerkingen en verbeterpunten die jullie hebben   
aangedragen. Waar mogelijk gaan we daar mee aan de 
slag. 



Project ‘Aanschaf derde duofiets’ 

Evenementen kalender 

Pagina 3 

Door de sterke groei van het aantal gasten hebben we als lokaal team vanuit de ver-
schillende oogpunten informa e uitgewisseld die van belang is bij de afweging om al 
dan niet een derde duofiets aan te schaffen. Op basis van het overleg hee  het bestuur 
eind januari jongstleden besloten om een project ‘derde duofiets aanschaffen’ op te 
starten onder een aantal voorwaarden. Onder meer dat: 

· er voldoende financiële middelen zijn (door dona es van sponsoren) om een 
 derde duofiets aan te kunnen schaffen. 
· zicht op voldoende financiële middelen voor reservering voor afschrijving 
 duofietsen in de komende jaren. 
· uitbreiding van het aantal coördinatoren Gast & Fietsvrijwilligers 
·  stalling geregeld is 
·  aanschaf nieuwste model van Raam duofiets 

Om de vele gasten en fietsvrijwilligers niet teleur te stellen in de komende maanden 
hebben we  besloten alvast een jdelijke derde duofiets te huren en in te ze en vanaf      
eerste hel  april. Gelukkig kan deze derde duofiets ook in onze huidige stalling worden   
geplaatst.  

We staan met onze stand op de  volgende evenementen in 2023: 

· Borne op z’n Best  16 april 
· Melbuul’n dagen  26 en 27 augustus 

Denk ook in september aan ons bij de ac e Rabo ClubSupport 
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